
   
Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 1. Juni 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

Medlemmer: 
 
 
 
 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 
Sarah SB, Heidi, Christine, Camilla, Sebastian, Vivi, MN,  
Signe, Alex og HSB 
Velkommen til Nagla, Julie 
SUP: Amir. 
Julie sidste møde 
Afbud: Michael, Sebastian 

Bordrunde  
 
 
 

Meddelelser fra  

• A  formanden  

•  

• B  elevrådet 

• Hegn og net ved Udskolingsskolings boldbane er i 
stykker. 
Ønsker flere siddepladser rundt på skolen, til både 
hyggesnak og gruppearbejde. 
I udskolingen er toiletbræt er gule og i stykker. 
Der mangler gårdvagter i udskolingen, dørene bliver 
ikke åbnet som aftalt.  
Elever ønsker indflydelse på idrætsdage fremover. 

• C  Ledelsen:  

• Fagfordelingen er næsten færdig, vi har fået to 
fysiklærer (den ene i S), de to lærere får mulighed for 
et godt samarbejde.  

• D de forældrevalgte: 

• Trampoliner i skolegården, hvor langt er vi? 

• Der er en langvarig kommunikation i gang, vi er sikre 
på, at trampolinerne genetableres.  

• E  medarbejderrepræsentanterne:  

• God idrætsdag for indskolingen, arrangeret af 8. kl. 

• I gang med fagfordelingen. 

• Spiredag for Spirerne på Holmeager, torsdag d. 8. juni. 
Spiredagen minder om en form for idrætsdag, her er 
mulighed for at møde tidligere børnehavekammerater. 

• Køkkenet i SFO er snart færdig etableret 
  



Beslutningspunkter 

 
Ferieplan for de næste år 

 

På igen pga. aflysning af storebededag (se bilag) 
 

Besked fra CDS: 

 

Kære alle 

De fleste skoler har nu (ikke os) ændret ferieplan for kommende 

skoleår i og med, at de har flyttet fridagen, der ind til og med i 

år har ligget på St. Bededag. 

 

De færreste har samtidig taget stilling til de efterfølgende to 

skoleårs ferieplaner: 

 

• For 2024/25 vil det oplagte valg være, at fridagen 
den 16. maj flyttes til fredag d. 3. januar 2025, der i 
flg. den vejledende ferieplan er første skoledag 
efter juleferien.  

• For 2025/26 vil det oplagte valg være, at fridagen 
flyttes fra 1. maj 2026 til 2. januar 2026, der i flg. 
den vejledende ferieplan er første skoledag efter 
juleferien. 

Begge datoer er vedtaget af SB.  

Orienteringspunkter og drøftelse 

Specielundervisningsanalyse  En konsulent har været ansat til at afsøge og analysere det 
specialpædagogiske område – ud af denne undersøgelse er 
kommet 15 anbefalinger.  
Der bliver bl.a. kigget på visitationsprocessen.  
Der er mulighed for SB at afgive høringssvar. 
 
Vi har bl.a. drøftet økonomi, med det blik at det kan undres, at 
Greve kommune/ Byrådet vælger at nedprioriterer børn og 
unge i kommunen, når der sammenlignes med vores 
nabokommuner. 
Derudover visiteres færre børn til specialtilbud i Greve 
kommune, end på nationalt plan. 
I en tid hvor det er vanskeligt at rekruttere nyt personale, gør 
disse nedprioriteringer det ikke nemmere at rekruttere 
personale for skoler og inst. til Greve kommune.  
De personaler der har opsagt deres stillinger i S-afd. er på 
baggrund af nye stillinger med en anderledes normering.  
 



 

Til Skolebestyrelserne 

 

På vegne af direktør Morten Bøgelund Andersen sendes 

analysen i høring. 

Høringsbrev og analyse er vedhæftet. 

 
Med venlig hilsen 
Helle Suder 
Projektleder 
Administration 
Center for Dagtilbud & Skoler 
(Se bilag) 
 
 
 

Vinterferien  Punktet er på da det er på næste skole/børnerådsmøde 
om vinterferien skal flyttes fra uge 7 til uge 8 (se bilag) 
Besked fra Michael: 
  
T.O., så har jeg modtaget vedlagte dagsorden til Børne-, og 

Skolrådsmøde den 7. juni, som jeg synes er relevant at nævne, 

hvis I vælger at holde et møde. Det handler både om 

specialområdet og om at man overvejer at flytte vinterferien fra 

uge 8 til uge 7. 

 

Hvis der er en fra SB, der har tid og lyst til at deltage i dette 

møde den 7. juni, så bare sig til :-)  

(se bilag) 
 
SB er i skrivende stund undersøgende på om der er nogle der 
deltager. 
Derudover er SB undrende overfor hvorfor den enkelte 
kommune ( Albertslund) ikke blot rykker deres vinterferie, hvis 
de har behov herfor.  
 

Økonomi Martin (Se bilag) 

Stadig underskud, CDS er informeret. 

Eventuelt  

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 



Orientering og drøftelse 
 

Sygefravær 
Ansætte S klasseleder, ansættelsessamtaler i kommende uge.  
Vi har fokus på særlig de mindste klasser i S, der er 
udfordringer med et højere sygefravær. 
Der er fokus på supervision,  tiltag for at genoprette et trygt 
arbejdsmiljø, samt flere hænder.  

  

 

De forældrevalgte bliver efter mødet og taler videre😊 


